
 Protokoll AMN 2016-10-18 

Sida 18 (18)  

 

 

 

 

 

§12 

Nämndens frågor 

En skrivelse angående hur vi skapar ett hållbart mottagande och en 

effektiv integration överlämnades från Johanna Sjö m.fl. (M) till 

nämnden för beredning. 

 

Vice ordförande Johanna Sjö (M) önskade besked om hur 

förvaltningen ser på situationen med nyanlända och vilken 

förberedelse förvaltningen har med bland annat sfi inför det som 

kommer att komma. 

 

Förvaltningschef Arjun Bakshi uppgav att förvaltningen sett en 

ökning inom sfi men kommer att klara prognoserna med antal 

platser inom stipulerad tid. Förvaltningen är även förberedd att ta 

hand om de nyanlända som efter etableringen inte fått arbete och 

därmed kan bli aktuella inom jobbtorg Stockholm. Förvaltningen 

anser sig klara de uppdrag inom sfi, vuxenutbildningen och jobbtorg 

Stockholm som kan bli aktuella.  

 

§13 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

 Upphandlingen av vuxenutbildning och sfi är snart klart och 

förvaltningen räknar med att kunna skriva avtal inom de 

flesta områden. Avtalen kommer gälla från och med den 1 

december 2016 och till och med den 31 december 2018, 

med möjlighet att förlänga i högst 18 månader. Lernia som 

överklagat till kammarrätten har lämnat över verksamheten 

till ABF som inte kommer bedriva processen vidare. Det 

innebär att kammarrätten kommer avskriva målet. 3 

områden finns kvar som kammarrätten kommer pröva och 

förvaltningen hoppas få svar inom kort. Förvaltningen har 

under denna tid fått in relativt få klagomål från studerande. 
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